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De ontwikkeling van de Regio Food Valley in de komende periode (belangrijke 

ontwikkelopgaven)  

De belangrijke ontwikkelopgaven van de regio staan verwoord in de strategische agenda en 

spitsen zich toe op een aantrekkelijke regio in economisch opzicht en het realiseren van de 

benodigde randvoorwaarden daarvoor. Dat vraagt slagvaardigheid en doortastendheid bij de 

betrokken partijen. 

De bestuurlijke ontwikkeling en governance van de regio Food Valley  

De triple helixsamenwerking in de regio wordt verder ontwikkeld en zal toezicht houden op het 

realiseren van de ambities uit de strategische agenda. Voor een succesvolle triple 

helixsamenwerking is het noodzakelijk dat gemeenten (van raad tot college) zowel zelfbewust als 

met een welwillende grondhouding optrekt met andere partijen. Ook partijen die geen zicht 

hebben op de soms complexe besluitvormingswijze van een gemeente of regio. Dit vraagt 

volwassen transparantie en voldoende pragmatisme van de deelnemende gemeenten. 

De verwachtingen tussen de regio en gemeenten over en weer  

Solidariteit, elkaar wat gunnen en realisme in de vraag die een gemeente bij anderen neerlegt is 

doorslaggevend in de souplesse van regionale samenwerking. Maar ook naar vermogen bijdragen 

(financieel, inhoudelijk en in capaciteit) en het voorkomen van free riderschap. Dit kenmerkt de 

samenwerking in Regio Foodvalley en dat zal de komende jaren alleen maar meer worden.  

De (mogelijke) rol van de gemeente Scherpenzeel in de regionale  ontwikkelingen 

Op dit moment is Scherpenzeel de enige gemeente waar geen bestuurlijk trekker voor een 

regionale opgave is, andere kleine(re) gemeenten doen dat wel. Het zou goed zijn als Scherpenzeel 

in de toekomst ook bestuurlijke (en de bijbehorende ambtelijke ondersteuning) trekkerschap kan 

leveren. Daarnaast draait Scherpenzeel mee in de reguliere beleidsafstemming, zowel ambtelijk 

als bestuurlijk. Dit gaat overwegend goed, al kan Scherpenzeel niet bij alle gremia aansluiten 

vanwege de beperkte beschikbaarheid van ambtelijke capaciteit. Dit geldt soms echter ook voor 

een aantal andere gemeenten.  

De betekenis van een mogelijke fusie tussen Scherpenzeel en Barneveld voor de 

samenwerking in de regio  

Dit heeft voor de regio geen nadrukkelijke betekenis: het aantal inwoners en het werkgebied blijft 

gelijk, omdat Barneveld al onderdeel is van Regio Foodvalley. De voor- en nadelen van een fusie 

zijn voor de regio verwaarloosbaar (bij besluitvorming 7 colleges en raden i.p.v. 8) 

De samenwerking met de provincie Gelderland in de regio  

De samenwerking met Gelderland is van groot belang voor Regio Foodvalley (en dat geldt ook 

voor Utrecht). In veel gevallen ondersteunt Gelderland de ambities van de regio, zowel op het 

niveau van doelstellingen als bij bekostiging en uitvoering. De zelfstandigheid van Scherpenzeel is 

geen onderdeel van de gesprekken tussen regio en provincie. 

Andere aspecten die mogelijk nog van belang kunnen zijn in het kader van deze 

verkenning  

Gelet op het deels agrarische karakter van Scherpenzeel is actieve verbondenheid en bijdrage aan 

regionale programma’s op dit gebied zeer gewenst.  

In het belang van productieve ambtelijke en bestuurlijke verhoudingen samenwerking is snelle 

duidelijkheid over de bestuurlijke situatie aan te bevelen.  


